
OPPSUMMERING FRA MØTER I GU BANE HØSTEN 2024 

 

GU bane har hatt 2 møter høsten 2024 hvor vi har jobbet med utviklingsplan frem mot OL 2028 og 

2032. Vi har fått noen punkter på agendaen som vi ønsker å jobbe videre med: 

• Norges Cup, begge innendørs velodromer. En cup for sprint og en cup for utholdenhet. Vi 

håper å få på plass et konsept før neste terminliste settes. 

• Ett eller flere cupritt for Master syklister som inngår i Masterscupen på landevei 

• Utendørs NM i Stjørdal 

• Samlinger for ungdom og junior/senior ryttere, både Asker og Sola. Sandnes sykleklubb og 

Tønsberg sykkelklubb har allerede hatt en samling i Asker for 13-16 år,og har invitert til en ny 

samling på Sola på nyåret.  

• Vi ønsker å kunne finne løsninger for billig overnatting i forbindelse med samlinger og ritt 

• På samlinger jobber vi for å hente inn faglig kompetanse fra NIF, Olympiatoppen, NCF og 

annet 

• Videreutvikle kommissærer, trenere, arrangører, støtteapparat etc 

• Etablere sprint og utholdenhetsmiljøer i Asker og på Sola 

• Etablere landslag 

• Samarbeide med arrangørene om å få på plass en terminliste i god tid før sesongstart 

• IF Frøy med Jørn Michalsen, inviterer aktuelle klubber og GU bane til samarbeidsmøte i løpet 

av januar 

 

Dette er som nevnt noen punkter GU Bane jobber videre med, og håper å få til på sikt.Vi ønsker også 

innspill og gode ideer til hvordan vi sammen kan løfte banesporten i Norge. 

Vi vil gjerne også ha innspill fra klubber/regioner på ryttere som ønsker å satse på bane fremover. 

Hovedfokus vil være mot noen av OL-øvelsene som er: 

o Sprint 

o Lagsprint 

o Keirin 

o 4000m lag 

o Omnium 

o Madison 

 

På vegne av GU Bane 

Geir Henning Larsen 

gibsen64@gmail.com 
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